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Protokół - PROJEKT 

z XLIV sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 24 stycznia 2023 r.  

XLIV sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu 

Gminy Pawłowice, obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Obrady prowadził Przewodniczący 

Rady Gminy Pawłowice Damian Herman. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Ad. 1 

Szanowni Państwo otwieram XLIV sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest 

transmitowana online oraz nagrywana. Administratorem danych osobowych utrwalanych 

na nagraniach jest Wójt Gminy Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu 

transmisji i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji.  

Na podstawie artykułu 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz artykułu 18 ust. 3 

ustawy o dostępie do informacji publicznej. Więcej informacji na temat zasad 

przetwarzania danych osobowych można znaleźć na stronie BIP gminy Pawłowice. Witam 

wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji, witam Wójta i Zastępcę Wójta, kierowników 

referatów i jednostek organizacyjnych, sołtysów, radnych powiatowych. Witam 

mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję. Przy tej okazji chciałbym 

Państwu życzyć, skoro to nasza pierwsza sesja w nowym roku, powrotu do normalności. 

Zaledwie rok temu wielu z nas dotykała pandemia, dokładnie 11 miesięcy temu z kolei 

rozpoczęły nas atakować skutki inwazji Rosji na Ukrainę. Pozostaje mi mieć nadzieję,  

że ta wojna nie będzie wątkiem w kolejnych noworocznych życzeniach. Radnych proszę  

o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam, że w obradach uczestniczy  

15 radnych.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ad. 2 

Przedstawiam porządek sesji:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji z dnia 20 grudnia 2022 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2023-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/225/2022 Rady Gminy Pawłowice  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Pawłowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy Pawłowice. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

z przeznaczeniem na realizację letniego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

Gminy Pawłowice w zakresie koszenia poboczy dróg. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Pszczyńskiego na podstawie porozumienia na letnie utrzymanie dróg powiatowych  

na terenie Gminy Pawłowice w zakresie koszenia poboczy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości położonej w Pawłowicach  

przy ul. Mickiewicza. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Pawłowickiej Spółdzielni Energetycznej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów 

i akcji. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka 

Kultury w Pawłowicach. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Pawłowicach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Pawłowice. 

19. Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi, bądź poprawki do porządku obrad?  

Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji z dnia 20 grudnia 2022 roku. Projekt protokołu radni 

mieli udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP-ie, nie wpłynęły żadne poprawki, 

w związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

Ad. 4 

Poproszę Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Grzegorza Cyrulika o odczytanie wykazu 

pism jakie wpłynęły do Rady w okresie międzysesyjnym.  

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GMINY GRZEGORZ CYRULIK 

Wykaz pism jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, to jest  

od 20 grudnia 2022 do 24 stycznia 2023 roku. I tak: rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Śląskiego dotyczące uchwały nr XLII/420/2022 Rady Gminy Pawłowice z dnia 29 listopada 

2022 roku w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Pawłowice na rok 2023  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; postanowienie Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach dotyczące skargi mieszkańców na uchwałę nr XL/396/2018 

z dnia 11 września 2018 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego; postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach  

w przedmiocie skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę Rady Gminy w sprawie przyjęcia 

lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej młodzieży; sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2022; zaproszenie do udziału w 12 marszu 

pamięci w celu uczczenia pamięci ewakuowanych więźniów obozu koncentracyjnego; 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego dotyczące uchwały nr XLIII/431/2022 Rady 

Gminy Pawłowice z dnia 20 grudnia 2022 roku w sprawie określenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu w związku ze zwrotem kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych; 

petycja w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantacji wśród 

lokalnej społeczności; odpis zażalenia od postanowienia Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach w przedmiocie odrzucenia skargi na uchwałę Rady Gminy 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i to były 

wszystkie pisma jakie wpłynęły w okresie międzysesyjnym. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo.  

Ad. 5 

Poproszę Pana Wójta, Panią Wójt odnośnie informacji o działalności Urzędu Gminy  

i jednostek organizacyjnych w okresie międzysesyjnym.  

ZASTĘPCA WÓJTA GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry Państwu, przedstawię sprawozdanie z działalności Wójta, Urzędu  

oraz jednostek za okres międzysesyjny, czyli od 20 grudnia do dnia dzisiejszego. 

Wykonanie budżetu gminy Pawłowice na dzień 31 grudnia w ramach dochodów wykonanie 

146 753 000 zł, to jest 102,3% planu. Wydatki wykonano w wysokości 149 726 000 zł,  

co stanowi 88% zakładanego planu. Zadłużenie gminy na ostatni dzień roku, czyli  

31 grudnia 2022 wynosi 3 776 300 zł. W Referacie Podatków i Opłat w okresie 

międzysesyjnym wykonanie dochodów podatkowych za rok 2022 jest ponad zakładany 

plan. W stosunku do wykonanych dochodów, zaległości podatkowe utrzymują się na niskim 

poziomie. Wystawiono w referacie 190 upomnień z tytułu zaległości w zapłacie czwartej 

raty opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Trwają również prace związane  

z wymiarem podatku dla osób fizycznych na rok 2023. Decyzje do 10 lutego będzie można 

odebrać osobiście w Urzędzie Gminy, później decyzje będą już doręczane przez sołtysów 

oraz pracowników organu podatkowego. W Referacie Gospodarki Przestrzennej, Geodezji  

i Mienia w okresie międzysesyjnym rozstrzygnięto przetargi na dzierżawę gruntów rolnych 

położonych w sołectwach Pniówek i Pielgrzymowice. Zwaloryzowano wysokość czynszów  

w 30 umowach dzierżaw i najmu. Ogłoszono kolejny przetarg na najem lokalu użytkowego 

w Golasowicach. Chodzi o strażnicę. 17 stycznia bieżącego roku miało miejsce posiedzenie 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Na tym posiedzeniu między innymi ustalono listę osób 

zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 20 grudnia zawarto akt 

notarialny, w wyniku którego Gmina zakupiła działkę pod ulicę Pukowca w Pawłowicach, 

chodzi o fragment. 22 grudnia zawarto również akt notarialny, w wyniku którego gmina 

zakupiła działkę pod ulicę 3 Maja oraz działkę pod ulicę Nową w Pawłowicach. Wszystko to 

działo się na podstawie uchwały Rady Gminy z 25 października ubiegłego roku. W związku 

z zażaleniem przedsiębiorcy górniczego i postanowieniem Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego ponownie negatywnie uzgodniono wniosek Jastrzębskiej Spółki Węglowej  

z siedzibą w Jastrzębiu-Zdroju o udzielenie koncesji na wydobywanie węgla kamiennego  

i metanu jako kopaliny towarzyszącej z części złoża Żory - Warszowice. W zakresie 

inwestycji trwa projektowanie dróg. Droga gospodarcza przy DK81 pomiędzy ulicą 

Myśliwską i ulicą Strumieńską z budową chodnika ścieżki pieszo-rowerowej oraz przejścia 

dla pieszych przez DK81. Jest to temat, który dosyć długo przewija się już u nas. Nadal 

trwają prace projektowe, termin realizacji został ustalony do 5 maja bieżącego roku. 

Kolejny temat to przebudowa mostu w ciągu ulicy Lipowej w Golasowicach. Tam trwają 

prace projektowe. Złożono już wniosek o wydanie pozwolenia wodnoprawnego w Polskich 

Wodach. Polskie Wody nie zaakceptowały rozwiązania projektowego, trwa postępowanie 

odwoławcze. Kolejne zadanie to przebudowa ulicy Pieczarkowej oraz budowa drogi gminnej 

równoległej do ulicy Polnej w Pawłowicach. Złożony został wniosek ZRID wraz  

z dokumentacją projektową do Starosty Pszczyńskiego. Starostwo wszczęło postępowanie. 

Do postępowania mieszkańcy gminy złożyli swoje uwagi. Kolejne zadanie projektowe  

to budowa drogi wraz z infrastrukturą towarzyszącą pomiędzy DW933 ulica Pszczyńska  

i ulica Zapłocie w Pawłowicach. Tutaj wpłynęły nam dwie oferty do ogłoszonego przetargu 

z kwotą przewyższającą środki zabezpieczone w budżecie gminy na wykonanie 

dokumentacji projektowej. Najtańsza oferta jest na kwotę 233 tysiące zł. Po dzisiejszej 

sesji i podjęciu uchwały przez radnych w sprawie zmian w budżecie zostanie  
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to postępowanie rozstrzygnięte. Kolejne zadanie to przebudowa odcinka ulicy Mickiewicza 

wraz z budową drogi obsługującej tereny inwestycyjne w Pawłowicach i tutaj mamy już 

podpisaną umowę i firma projektowa do 21 grudnia bieżącego roku wykona dokumentację 

projektową za kwotę 143 910 zł. Po zawarciu porozumienia z Katowicką Specjalną Strefą 

Ekonomiczną kwota na ten cel wpłynęła do budżetu gminy już w miesiącu grudniu 

ubiegłego roku. Zadania drogowe budowlane to przebudowa ulicy Podlesie  

w Pielgrzymowicach i ulicy Bocznej w Jarząbkowicach. Trwają tam prace związane  

z budową kanalizacji deszczowej. Trwa również przygotowanie frontu robót pod wykonanie 

podbudowy stabilizacji cementem. Kolejne zadanie drogowe to poprawa bezpieczeństwa 

powodziowego poprzez przebudowę systemu odwodnienia w centrum Pawłowic. Podpisano 

umowę na roboty z firmą. Termin realizacji kanalizacji to 3 czerwiec za kwotę 590 000 zł. 

Tu przekazano już plac budowy i rozpoczęły się prace przygotowawcze. Kolejny temat to 

modernizacja infrastruktury transportu publicznego w gminie Pawłowice. Trwa montaż wiat 

przystankowych, czekamy na montaż wiat rowerowych i parkingowych. Prace na drogach 

innych zarządców na terenie gminy: trwa budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej ulicy 

Wyzwolenia na odcinku od skrzyżowania z ulicą Zapłocie do skrzyżowania z ulicą Szybową. 

Tutaj zadanie wykonuje firma DIEGO z Wisły Małej. Na tym zadaniu trwają prace związane 

z budową kanalizacji deszczowej. W temacie całorocznego utrzymania dróg trwają prace 

związane z Akcją Zima. Wykonano remont chodnika łączącego ulicę Golasowicką z ulicą 

Miarki w Pielgrzymowicach. Przygotowano również dokumentację do zamówienia 

publicznego na remonty cząstkowe dróg, które będą naprawiane w bieżącym roku. 

Podpisano umowę na wykonanie projektowej docelowej organizacji ruchu na drogach 

gminnych w sołectwie Pielgrzymowice. Również zdemontowano iluminacje oświetlenia 

świątecznego z uwagi na oszczędność energii w gminie. W ramach inwestycji kubaturowych 

zadania projektowe: budowa skate parku pierwszy etap. Niestety biuro projektowe pomimo 

kolejnych wezwań nie wprowadziło zmian w dokumentacji projektowej. Byliśmy zmuszeni 

zawiesić postępowanie w Wydziale Architektury. Ostateczny termin jakie ma biuro  

to 26 styczeń. Po tym terminie będziemy zmuszeni poszukiwać nowego biura, które 

uzupełni dokumentację, żeby wznowić postępowanie i uzyskać pozwolenie na budowę. 

Kolejne zadanie to budowa akustycznej ścieżki sensorycznej na terenie placu zabaw  

w sołectwie Jarząbkowice. Trwa przygotowanie materiałów do zapytania na wykonanie 

dokumentacji projektowej. Zadanie to realizowane jest w ramach funduszu sołeckiego. 

Kolejne zadanie to przebudowa sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej Warszowice. 

Wysłano zaproszenia do trzech wybranych biur projektowych. Otrzymaliśmy dwie oferty. 

Trwa procedura wyłonienia biura projektowego. W zakresie inwestycji kubaturowych prac 

budowlanych: trwa realizacja budowy sali gimnastycznej wraz z rozbudową Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Krzyżowicach. Kolejne zadanie to adaptacja pomieszczeń  

w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach, budowa Domu Ludowego w Krzyżowicach, 

tutaj czekamy na wejście w teren przedsiębiorstwa budowlanego Mazur z Jankowic  

na budowę Domu Ludowego w Krzyżowicach. Po przekazaniu placu budowy termin 

zakończenia robót to 15 grudzień 2024 roku. I kolejne zadanie to zagospodarowanie terenu 

w Pawłowicach przy ulicy Biskupa Pawłowskiego. Postępowanie przetargowe jest 

przygotowane, oczekujemy na jego ogłoszenie. Planowany termin to 15 luty bieżącego 

roku. W zakresie zadań wodociągowo - kanalizacyjnych w zakładzie Wodociągów 

Pawłowickich ogłoszono zapytanie ofertowe na sukcesywne dostawy środków chemicznych 

na stację uzdatniania wody w Warszowicach i Golasowicach oraz kolejne zadanie to 

świadczenie kompleksowych usług geodezyjnych na potrzeby Wodociągów Pawłowickich. 

Podpisano również umowę na obsługę i utrzymanie sterowania, monitorowania, zasilania 

obiektów w sieci wodociągowej i kanalizacyjnej eksploatowanych przez Wodociągi 

Pawłowice w bieżącym roku. 27 grudnia dokonano odbioru końcowego przebudowy wiaty 

garażowej w ramach zadania inwestycyjnego przebudowa budynku socjalno-technicznego 

w Krzyżowicach. 20 grudnia dokonano odbioru końcowego inwestycji związanych  

z przebudową przepompowni osiedlowej PO1 i trwa oczywiście realizacja zadania 
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realizowanego w ramach dofinansowania z rządowego funduszu Polski Ład. I w ramach 

tego zadania została wykonana przebudowa sieci wodociągowej wzdłuż DW 938  

do ul. Bolesława Prusa w Golasowicach oraz zadanie nr 4 wymiana hydrantów na terenie 

gminy - zabudowano 30 kompletów zestawów hydrantowych. W Gminnym Zespole 

Komunalnym w okresie międzysesyjnym rozstrzygnięto postępowania na rok 2023  

w zakresie odbioru odpadów komunalnych na terenach publicznych oraz zakup paliwa  

na rzecz pojazdów obsługiwanych przez GZK. W Zespole Szkół Ogólnokształcących 

wykonano prace w zakresie przygotowania pracowni do ćwiczeń z praktycznej nauki 

zawodu, wykonano wymianę bojlera wody ciepłej dla Ośrodka Pomocy Społecznej.  

W zakresie ochrony środowiska i rolnictwa od początku stycznia właściciele nieruchomości 

mogą składać wnioski o dotacje do wymiany starych kotłów na paliwo stałe 

niespełniających piątej klasy w wysokości 70% kosztów, ale nie więcej niż 5000 zł. Do dnia 

dzisiejszego podpisano 11 umów na takie dotacje. W związku z realizacją projektu 

kompleksowe unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy, wszystkim 

wnioskodawcom, którzy się rozliczyli z usuniętego azbestu do końca ubiegłego roku 

wypłacono dotacje. Z dotacji w ubiegłym roku łącznie skorzystało 42 wnioskodawców. 

Usunięto 134 tony azbestu. Podpisano również umowę z firmą z Jastrzębia na wyłapywanie 

bezpańskich psów z terenu Gminy, w tym lokowanie ich w schronisku i pomoc 

weterynaryjną rannym zwierzętom. Podpisaną umowę na odbiór padłych zwierząt  

na bieżący rok. Odnowiono umowę z firmą Early z Krakowa na obsługę sensorów 

badających jakość powietrza na terenie gminy. W Ośrodku Pomocy Społecznej na bieżąco 

mieszkańcom Gminy udzielana jest pomoc, zarówno w ramach pomocy społecznej, 

funduszu alimentacyjnego, świadczeń rodzinnych, dodatku mieszkaniowego oraz innych 

świadczeń w oparciu o obowiązujące przepisy prawa. Z uwagi na trwający sezon zimowy 

osoby bezdomne przebywające na terenie gminy otrzymują wsparcie w postaci gorącego 

posiłku, odzieży używanej oraz mają w dalszym ciągu możliwość tymczasowego pobytu  

w lokalu socjalnym w sołectwie Jarząbkowice. Dzieci z placówki wsparcia dziennego 

„Różowe okulary” uczestniczyły w cyklicznych przygotowanych dla nich zajęciach.  

W zakresie spraw obywatelskich przyznano środki finansowe na realizację zajęć  

z programem profilaktycznym podczas ferii zimowych. Realizowano bieżące zadania  

z obsługi mieszkańców i przedsiębiorców. Punkt kurierski Wydziału Komunikacji Starostwa 

Powiatowego dofinansowany z budżetu gminy w okresie międzysesyjnym przyjął ogółem 

357 spraw. W Gminnym Zespole Oświaty również opracowano kryteria rekrutacji  

do przedszkoli i szkół podstawowych na rok szkolny 2023/2024. Sporządzono szereg 

sprawozdań, zawarto nowe umowy na bieżący rok, rozliczono otrzymane i przyznane 

dotacje. Zweryfikowano również dane w systemie informacji oświatowej. W Gminnym 

Ośrodku Sportu 29 grudnia na tafli lodowiska odbyła się pierwsza w tym sezonie zimowym 

dyskoteka na lodzie. W pierwszym tygodniu ferii udostępniono na basenie atrakcję wodną, 

wodny tor przeszkód, który cieszył się zainteresowaniem wśród dzieci i młodzieży. 

Zakończono prace nad projektem modernizacji zadaszonych obiektów sportowych, to jest 

kortu tenisowego i boiska piłkarskiego. W Gminnym Ośrodku Sportu również zaplanowano 

na 10 luty ogłoszenie postępowania przetargowego na drugi etap modernizacji Centrum 

Multidyscyplinarnego. Trwa również projektowanie z uzyskaniem pozwolenia na budowę 

zaplecza sportowego na boisku w Warszowicach. Wójt przyznał dotacje dla organizacji 

pozarządowych na realizację zadań publicznych w roku 2023, głównie dla klubów 

sportowych na kwotę około 600 000 zł na szkolenie dzieci i młodzieży, 14 000 zł  

na realizację zajęć sportowych oraz 62 000 zł na organizację imprez sportowych. Gminna 

Biblioteka Publiczna w okresie międzysesyjnym zorganizowała szereg zajęć i spotkań 

między innymi spotkanie w ramach Klubu Podróżnika Pasjonaty. Członkinie bibliotecznego 

klubu kobiet wzięły udział w spotkaniu, które poświęcone było wykonywaniu wyrobów 

rękodzielniczych. Panie z Klubu czytelniczek wzięły udział w warsztatach dekupażu. W filii 

biblioteki w sołectwie Pawłowice Osiedle uczestniczki Kreatywnego Klubu Pań wykonywały 

upominki z przeznaczeniem na Śląski bal charytatywny. 12 stycznia odbył się wieczór 
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poetycko-muzyczny, podczas którego promowany był najnowszy tomik poezji Edyty 

Hanslik. Rozpoczęły się również zajęcia feryjne we wszystkich placówkach bibliotecznych. 

W Gminnym Ośrodku Kultury w okresie międzysesyjnym odbył się koncert sylwestrowy. 

Odbyła się również dyskoteka dla dojrzałych i miała miejsce wystawa malarstwa grupy 

EDUS. W styczniu odbył się również koncert dla rodziców i sympatyków Dziecięcego 

Zespołu Regionalnego, koncert dzieci z ogniska muzycznego, gdzie zaprezentowali  

się uczniowie klasy fortepianu i śpiewu solowego. Miały miejsce również cztery koncerty 

kolędowe, seniorzy spotykali się na cotygodniowych spotkaniach. GOK zorganizował 

również bogatą ofertę dla dzieci i młodzieży podczas ferii zimowych, między innymi zimowe 

warsztaty artystyczne oraz atrakcyjne wyjazdy. W Referacie Promocji i Integracji 

Europejskiej przygotowano prezentację na zebrania sołeckie, które odbyły  

się już w sołectwie Pniówek, Pielgrzymowice i Jarząbkowice. Podpisano również umowę  

z telewizją TVT na realizację 10 programów na kwotę 25 000 zł. Uczczono również  

78 rocznicę Marszu Śmierci poprzez złożenie kwiatów 13 stycznia wraz z przedstawicielami 

powiatu pszczyńskiego oraz 21 stycznia wraz z grupą piechurów z PTTK z Radlina, z którymi 

przebyto trasę marszu do Bzia. Trwają przygotowania do uroczystości „Firma z tradycjami”, 

która odbędzie się 10 lutego o godzinie 18:00 w Centrum Kultury. Trwa rozliczenie 

dofinansowania do przebudowy ul. Zapłocie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Umowa była podpisana 22 grudnia ubiegłego roku na kwotę 1 085 000 zł. Trwa rozliczenie 

programu „Laboratoria przyszłości”. Wysokość dofinansowania to 562 000 zł. Ponadto  

w okresie międzysesyjnym Pan Wójt zorganizował zebrania sprawozdawczo-wyborcze:  

5 stycznia na Pniówku sołtysem został wybrany ponownie Pan Zdzisław Goik, 9 stycznia 

odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Pielgrzymowicach- sołtysem została 

wybrana ponownie Pani Iwona Baron, natomiast 16 stycznia w Jarząbkowicach został 

sołtysem wybrany ponownie Pan Dariusz Czakon. W okresie międzysesyjnym odbyła  

się również narada z dyrektorami szkół i przedszkoli, Pan Wójt uczestniczył w Walnym 

Zgromadzeniu Członków Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej oraz prowadził 

Nadzwyczajne Zgromadzenie Międzygminnego Związku Komunikacyjnego. Ogłoszono  

w urzędzie nabór na stanowisko Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowicach. 

Postępowanie konkursowe zostało rozstrzygnięte. Funkcja Dyrektora zostanie powierzona 

Pani Halinie Hanslik-Grabiec dnia 27 stycznia, w najbliższy piątek. Kolejny konkurs, który 

został ogłoszony to na stanowisko młodszego referenta w Referacie Infrastruktury 

Komunalnej i Inwestycji. Tutaj wpłynęła jedna oferta. W wyniku konkursu został 

zatrudniony nowy pracownik w tym referacie. I ostatni już punkt, podpisaliśmy umowę  

z Polską Grupą Górniczą na zakup preferencyjny paliwa stałego. Umowa obowiązuje  

do 30 kwietnia bieżącego roku. I do dnia 23 stycznia zostało złożonych już 187 wniosków 

na 393 tony węgla. I zgodnie z podpisaną umową już na dzień dzisiejszy mieszkańcy 

otrzymali 324 tony ekogroszku i 162 tony orzecha. I to wszystko ze sprawozdania. Dziękuję 

bardzo. 

Sprawozdania stanowią zał. nr 2 do protokołu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję Pani bardzo.  

Ad. 6 

Poproszę przewodniczących komisji o informację, na początek Panią Przewodniczącą 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego Karolinę Szymaniec-Mlicką. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła 

jedno posiedzenie w dniu 17 stycznia. Było to posiedzenie wspólne z Komisją Działalności 

Społecznej. Podczas komisji opiniowaliśmy projekty uchwał związane ze zmianami  

w budżecie oraz w wieloletniej prognozie finansowej. Rozmawialiśmy także i opiniowaliśmy 
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uchwały dotyczące letniego utrzymania dróg, koszenia poboczy, dotyczące współpracy  

z Powiatem Pszczyńskim. Opiniowaliśmy zmiany w Regulaminie utrzymania czystości  

i porządku. Radnym została także przedstawiona propozycja Pana Wójta na temat nabycia 

nieruchomości. Radni pozytywnie zaopiniowali uchwałę. Omawiane także były propozycje 

Jastrzębskiej Spółki Węglowej dotyczące zamiany nieruchomości. Także projekt uchwały  

w sprawie utworzenia Pawłowickiej Spółdzielni Energetycznej i powiązane z tym uchwały 

dotyczące wnoszenia, cofania, zbywania udziałów oraz zmian w statutach Gminnego 

Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej. Radnym przedstawiono postępowania 

sądowe, których stroną była gmina Pawłowice w okresie ostatnich 3 lat. Dyskutowaliśmy 

także nad propozycją zmiany wynagrodzenia Pana Wójta. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Poproszę Pana Zbigniewa Duszę Przewodniczącego Komisji Działalności 

Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ ZBIGNIEW DUSZA 

Dzień dobry. Komisja Działalności Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 

posiedzenie. Posiedzenie było wspólne z Komisją gospodarczą i Pani Mlicka już omówiła tą 

tematykę. Także dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Panią Helenę Materę. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI REWIZYJNEJ HELENA MATERA 

Dziękuję. Komisja rewizyjna odbyła jedno posiedzenie, odbyło się 18 stycznia. Tematem 

była analiza i ocena realizacji uchwał podjętych w 2022 roku, kontrola realizacji 

zgłoszonych wniosków skarg i petycji przez Radę Gminy, sołtysów i mieszkańców w roku 

2022. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo oraz Przewodniczącego Komisji Skarg, wniosków i petycji Pana Tomasza 

Żuchowskiego. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI TOMASZ ŻUCHOWSKI 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym komisja nie odbyła żadnego posiedzenia. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję. W związku z tym przystępujemy do rozpatrywania zasadniczych punktów 

dzisiejszej sesji. Materiały i projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego wraz z Komisją Działalności Społecznej w dniach  

13 grudnia 2022 i 17 stycznia 2023 roku. Projekty uchwał radni mają udostępnione  

na tabletach a mieszkańcy mają je widoczne w BIP-ie.  

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Pawłowice 

na lata 2023-2028. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 6 głosów za, 1 głos przeciw i 1 głos wstrzymujący oraz 

Komisję Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmian  

w wieloletniej prognozie finansowej gminy Pawłowice na lata 2023-2028.  

Uchwała nr XLIV/438/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Pawłowice na lata 2023-2028 została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/225/2022 Rady Gminy Pawłowice  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 6 głosów za,  

1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący oraz Komisję Działalności Społecznej 6 głosów za.  

Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym temacie? W związku z tym przechodzimy  

do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/225/2022 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023.  

Uchwała nr XLIV/439/2023 w sprawie zmiany uchwały NrXLIII/425/2022 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2023 

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Pawłowice. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 7 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos? W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Pawłowice.  

Uchwała nr XLIV/440/2023 w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Pawłowice została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy Pawłowice. Projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 7 głosów za i Komisję 

Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym temacie? 

Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy Pawłowice.  

Uchwała nr XLIV/441/2023 w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz Gminy Pawłowice została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.  

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

z przeznaczeniem na realizację letniego utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy 

Pawłowice w zakresie koszenia poboczy dróg. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za, Komisję Działalności Społecznej  

6 głosów za. Czy ktoś chciałby podjąć głos w tej sprawie? W związku z tym przechodzimy 

do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na realizację letniego utrzymania dróg powiatowych  

na terenie gminy Pawłowice w zakresie koszenia poboczy dróg.  

Uchwała nr XLIV/442/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do 

protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Pszczyńskiego 

na podstawie porozumienia na letnie utrzymanie dróg powiatowych na terenie gminy 

Pawłowice w zakresie koszenia poboczy. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za, Komisję Działalności 

Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? W związku z tym 

przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Pszczyńskiego na podstawie porozumienia na letnie utrzymanie dróg 

powiatowych na terenie gminy Pawłowice w zakresie koszenia poboczy.  

Uchwała nr XLIV/443/2023 w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Pszczyńskiego na podstawie porozumienia została podjęta 15 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości położonej w Pawłowicach przy 

ulicy Mickiewicza. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za i Komisję Działalności Społecznej 6 głosów 

za. Chciałby ktoś podjąć dyskusję? W związku z tym przechodzimy do głosowania nad 

podjęciem uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości położonej w Pawłowicach 

przy ulicy Mickiewicza.  

Uchwała nr XLIV/444/2023 w sprawie zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Pawłowicach przy ul. Mickiewicza została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski. 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Pawłowickiej Spółdzielni Energetycznej. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 

4 głosy za, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące oraz Komisję Działalności społecznej  

6 głosów za. Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym punkcie? W związku z tym 

przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie utworzenia Pawłowickiej 

Spółdzielni Energetycznej.  

Uchwała nr XLIV/445/2023 w sprawie utworzenia Pawłowickiej Spółdzielni 

Energetycznej została podjęta 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10  

do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (13) Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof Gryckiewicz, Janusz 

Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

PRZECIW (1) Grzegorz Cyrulik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów  

i akcji. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 6 głosów za, 1 głos przeciw, Komisję Działalności Społecznej 6 głosów za. 

Ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym punkcie? Tak więc przechodzimy do głosowania nad 

podjęciem uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów  

i akcji.  

Uchwała nr XLIV/446/2023 w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania  

i zbywania udziałów i akcji została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 

11 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof Gryckiewicz, Janusz 

Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

PRZECIW (1) Grzegorz Cyrulik 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Kultury  

w Pawłowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki 

i Mienia Komunalnego 6 głosów za, 1 głos przeciw oraz Komisję Działalności Społecznej  

6 głosów za. Ktoś chciałby zabrać głos? Tak więc przechodzimy do głosowania nad 

podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Kultury 

w Pawłowicach.  

Uchwała nr XLIV/447/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie 

Gminnego Ośrodka Kultury w Pawłowicach została podjęta 14 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof Gryckiewicz, Janusz 

Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

PRZECIW (1) Grzegorz Cyrulik 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 6 głosów za, 1 głos przeciw oraz Komisję Działalności Społecznej 6 głosów 
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za. Czy chciałby ktoś zabrać głos w punkcie 17? Przechodzimy w takim razie do głosowania 

nad podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Pawłowicach.  

Uchwała nr XLIV/448/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Pawłowicach została podjęta 14 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof Gryckiewicz, Janusz 

Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

PRZECIW (1) Grzegorz Cyrulik 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Pawłowice. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 

5 głosów za, 2 głosy przeciw oraz Komisję Działalności Społecznej 3 głosy za, 1 głos przeciw 

i 2 głosy wstrzymujące. Czy ktoś chciałby zabrać głos w punkcie 18? W związku z tym 

przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

dla Wójta Gminy Pawłowice.  

Uchwała nr XLIV/449/2023 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Pawłowice została podjęta 10 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (10) Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof Gryckiewicz, Helena 

Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Kamil Wawrzyczek 

PRZECIW (3) Grzegorz Cyrulik, Damian Herman, Karolina Szymaniec-Mlicka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Janusz Harazin, Tomasz Żuchowski 

Ad. 19 

Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady. Panie Wójcie? 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Serdecznie dziękujemy mieszkańcom Gminy Pawłowice, harcerzom, dziękuję radnym, 

sołtysowi Pniówka, którzy brali udział w marszu Pamięci Ofiar Oświęcimskich. 10 lutego 

odbędzie się spotkanie z przedsiębiorcami. Tam o godz. 18 będzie wręczana nagroda 

Wojana. Serdecznie już zapraszam wszystkich przedsiębiorców, radnych, sołtysów na tą 

uroczystość. W tym roku Szanowni Państwo mamy rok 50-lecia od kiedy powstała gmina 

Pawłowice. Gmina Pawłowice powstała z trzech gromadzkich Rad Narodowych: Golasowice, 

Pawłowice, Warszowice. Także cały rok obchody będą trwały, wszystkie imprezy będą pod 

egidą tego 50-lecia. Natomiast główne uroczystości odbędą się od 26 do 28 maja połączone 

z Dniami Pawłowic. I jeszcze jedna informacja, w poniedziałek trzydziestego, mamy 

spotkanie z sołtysami, przedstawicielami policji i powiatu o godzinie 9. Dziękuję bardzo, 

tyle informacji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Ja ze swej strony może bardziej zdziwienie niż informacja, że tak nam to 

dzisiaj składnie poszło, ale jeszcze jest punkt 20, więc nie wszystko stracone.  

Ad. 20 

Wolne głosy i wnioski. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Proszę, Radny Andrzej 

Szaweł.  

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Dziękuję. Proszę Państwa parę tygodni temu na komisji uczestniczył Pan Stajer Prezes 

UKS-u. Po wpisie, jaki dokonał na facebooku odnośnie budowy szatni kontenerowej i tak 

dalej. Tutaj usłyszał pewne rzeczy i od radnych i od Wójta o sprostowaniu pewnych danych. 
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Dzisiaj na facebooku ukazało się kolejne pismo, które pozwolę sobie Państwu odczytać  

i skomentować. „Od wielu lat działam w UKS Warszowice, będąc Prezesem Zarządu, 

trenerem, gospodarzem boiska pomagając, kiedy tylko trzeba. Chcemy budować zaplecze 

sportowe dla naszych dzieci. Rada sołecka chce zbudować skatepark. Nie mamy nic 

przeciwko temu. Chodzi nam o to, żeby najpierw wybudować zabudowane zaplecze 

klubowe dla dzieciaków, a potem skatepark. Niestety Rada sołecka jest przeciwko temu  

i nie chce poprzeć tego pomysłu. Ja osobiście nigdy nie widziałem tak przebiegłych ludzi, 

żeby skłócić naszą społeczność. Zbieraliśmy podpisy pod tym planem, pisząc do Urzędu 

Gminy petycję. Jedynymi ludźmi, którzy byli przeciwko, to Rada sołecka i z tego się nie 

wywiniecie, bo ci młodzi ludzie, chłopcy, co zbierali podpisy to widzieli. Zbudujemy coś dla 

naszych dzieciaków, coś co popiera społeczność Warszowic, a nie tylko Rada sołecka. Jako 

prezes UKS-u, trener proszę was o wsparcie w tym dniu. Zebranie jest 30 stycznia  

o godzinie 17 w OSP Warszowice. Naszym kandydatem na sołtysa jest człowiek, który 

zawsze ma czas pomóc każdemu, Pan Marek Krupka, rolnik, członek naszej społeczności". 

Nigdy nie pozwolę sobie wmówić, że to ja jestem winien temu, że te szatnie nie powstały. 

Panie Stajer jak powiedział Kmicic w Potopie do króla Jana Kazimierza, że książę Radziwiłł 

łże jak pies, tak samo ja tu Panu mówię, że Pan łże jak pies. Wie Pan, jest to nieprawdą, 

co Pan tutaj pisze. Rada sołecka jako pierwsza wystosowała pismo o inwestycje  

w Warszowicach, jeśli chodzi o kontenery-szatnie dla dzieci. Ja jako sołtys byłem za tymi 

kontenerami, była zorganizowana wycieczka, byliśmy w Stodołach, oglądaliśmy. Jest to 

bardzo fajne i na tym żeśmy stanęli, że to będzie budowane. A to, że skatepark ma 

powstać, ja to załatwiam z Radą sołecką od 3 lat, a Pan sobie myśli, że jak Pan się wysika 

rano i Pan sobie wymyśli, że ma być to, i to już jest załatwione i pozbiera Pan ileś tam 

podpisów i Rada już podejmuje decyzję, żeby wydać 3 czy 4 miliony na te szatnie. Nie tędy 

droga. Poza tym Panie Stajer, jeżeli Rada sołecka, wszystko Pan zwala na Radę sołecką, 

to weź Pan tych swoich towarzyszy, czy jak Pan pisze wszystkich mieszkańców, weźcie 

granatniki i odstrzelcie tą Radę sołecką. Tylko mam do Pana prośbę, żeby strzelał nie Pan 

do mnie, bo Pan tego granatnika nie utrzyma, a nie mam zamiaru Pana ciałem być 

obrzucony. Jeszcze jedna rzecz, Panie Wójcie. W związku z tym, że to jest bardzo obraźliwe 

dla Rady Sołeckiej, jeżeli nie będzie to sprostowane i Rada sołecka nie zostanie 

przeproszona, bo takie słowa używane, że dzieci będą pamiętały, że przebiegłych i tak 

dalej. Gdzie myśmy za tym byli i dalej wczoraj żeśmy mieli Radę sołecką, to to jest skandal. 

I Rada sołecka nie będzie uczestniczyła w zebraniu, sołtys nie będzie uczestniczył  

w zebraniu, jeżeli do czwartku Rada sołecka i sołtys nie zostaniemy przeproszeni. Ponadto 

chcę oznajmić Panie Wójcie, że sprawy skierujemy do prokuratury, bo artykuł 241 i artykuł 

236 Kodeksu Karnego mówi „Kto rozpowszechnia fałszywe wiadomości, oskarżenia podlega 

karze od 6 do 8 lat”. Także bardzo mi przykro, że muszę to powiedzieć, skłócić społeczność, 

to Pan skłóciłeś społeczność. Pan jesteś tą żmiją wśród tej społeczności. Pan sobie myślisz, 

że z kilkoma towarzyszami Pana broni, że wszystko zwojujecie i tak dalej. Pan tu mówisz 

wszyscy mieszkańcy. To niech wszyscy mieszkańcy tak jak powiedziałem, granatniki  

i odstrzelą sołtysa i Radę sołecką. I jeszcze jedno, Pan sobie myślisz, że to jest takie 

przyjemne sołtysem być i w Radzie sołeckiej. To coś Panu powiem, Pan Tomasz K. ostatnio 

do mnie dzwonił o godzinie 23:30 "napierniczony jak Messerschmitt" z pretensjami o to, 

że sztandaru rolniczego nie ma na mszy, nie ma po prostu na Barbórkę, Szkoła Podstawowa 

nie zorganizowała akademii. Za chwilę będzie tak, że sołtys będzie odpowiadał za to, że za 

mało dzieci jest w Warszowicach, że w ciąży może nie jest. Tak to proszę Państwa wygląda 

i to wielką łaskę, z resztą nie będę już się powtarzał. Dziękuję bardzo. Jest po prostu mi 

bardzo, bardzo przykro, że takie wpisy Pan robisz, oczywiście nie Pan sam. Dziękuję 

bardzo. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję. Ze swej strony tylko określę, że szkoda, że Pan Prezes Stajer nie może się 

odnieść do tego, ale 30 stycznia wierzę, że powróci temat. Dziękuję. Pan Zbigniew Dusza. 
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RADNY ZBIGNIEW DUSZA 

Proszę Państwa, z tego co tu usłyszałem powiem Państwu, że jestem strasznie zaskoczony, 

bo tak jak wszyscy radni uczestniczyliśmy w tym spotkaniu tam w Warszowicach, byliśmy 

pełni podziwu dla pracy Prezesa no i dla tych dzieci. No i jestem bardzo zaskoczony, bo 

przecież wiem, że może nie będę się odnosił indywidualnie, ale nie podoba mi się to jak i 

czemu to zostało przedstawione, bo się dowiedziałem, że trzydziestego są podobno wybory. 

Tak więc rzeczywiście bardzo mi się to nie podoba. Nie wiem, czy to nie jest właśnie tak, 

jak to kolega powiedział nagonka, aczkolwiek mam takie mieszane uczucia, no bo przecież 

kto chodził za tymi szatniami dla dzieci?  No Szaweł jeździł wszędzie i oglądał to. Także ja 

myślę, że zgoda buduje. Szkoda, że poszło to w takim kierunku, bo przecież wszyscy 

byliśmy za tym, żeby tam było wszystko elegancko zrobione. Bardzo mi się to nie podoba 

i nie jest to pierwsza już sprawa w Warszowicach. Nie wiem co myśleć o tym. Nie 

wyobrażam sobie, żeby na Osiedlu tak było. Ludzie kochani, jak tak można na człowieka 

wieszać różne, że tak powiem złe opinie. Przecież ten człowiek się stara, może troszeczkę 

więcej rozmowy. No trudno, nie wiem proszę Państwa. Jest to bardzo nieprzyjemne. 

Dziękuję. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Panie radny to nie chodzi o mnie, tu chodzi o Radę sołecką. Rada sołecka jest oburzona bo 

tu jest wina, że to Rada sołecka wszystkiemu jest winna. Nie ja, ja tam jestem, będę, czy 

nie będę, to mnie to naprawdę obojętne, tylko że Rada sołecka, jak można tych ludzi tak 

potraktować. Są oburzeni tym wpisem. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Wierzę, że jest duże środowisko rozgoryczone w Warszowicach. Ale tak 

jak mówię 30-go będzie czas ku temu, ażeby o tym też rozmawiać. Czy ktoś jeszcze? 

Poproszę Pana Przewodniczącego Cyrulika.  

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GMINY GRZEGORZ CYRULIK 

Drodzy Państwo. Ja chciałbym wesprzeć i sołtysa i Radę sołecką, gdyż zawsze wspieramy 

sołtysów, a to że Rada Gminy, bo nie Rada sołecka decyduje o tym co będzie w sołectwie 

realizowane. O tym decyduje Rada Gminy. Ja bym też mógł mieć pretensje, że 3 lata temu 

1500 podpisów w Pawłowicach mieszkańcy pozbierali i Rada Gminy odrzuciła wniosek wręcz 

uchwałę przygotowaną przez mieszkańców i nikt z tego powodu nie starał się, nie wiem 

zrzucić winy na Radę sołecką, na sołtysa. Drodzy Państwo nie tędy droga. A poza tym dziwi 

mnie troszkę podejście Pana Roberta, który był kandydatem 4 lata temu do Rady Gminy  

i że po prostu nie wie, że nie tędy droga, że każda uchwała musi być przygotowana, każda 

sprawa musi przejść przez procedurę. I oczywiście ja również byłem na zaproszenie Pana 

radnego Szawła w Stodołach zobaczyć te kontenery. Popieraliśmy to i popieramy dalej.  

I myślę, że powstanie szatnia kontenerowa w Warszowicach. Może nie w pierwszej 

kolejności, ale powstanie, może nie za 3 miliony, może za milion. Może się to uda zrobić. 

Drodzy Państwo troszkę cierpliwości i myślę, że to też zostanie zrealizowane, a jednak 

procedury trzeba zachować. I taka prośba do mieszkańców, że jak oceniają sołtysa, żeby 

też patrzyli na to, co sołtys zrobił przez te wszystkie lata dla sołectwa, a nie tylko z powodu 

jednej inwestycji, która akurat się komuś nie spodobała próbować nie wiem, jakaś 

rewolucja w Warszowicach. Ale mieszkańcy będą mieć trzydziestego możliwość 

wypowiedzenia się i myślę, że będzie dobrze w Warszowicach. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo, Pan Kamil Wawrzyczek. 

RADNY KAMIL WAWRZYCZEK 

Dziękuję. W sumie to chciałbym to jakoś maksymalnie krótko ująć. Przyznam szczerze,  

że jestem w sumie kolejny raz zdziwiony. Pewnie chyba już nie powinienem się dziwić, że 

tak symboliczne tematy i drobne jak wybory Rady Sołeckiej, które się zbliżają, wybory 
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sołtysa, wybory radnych i tak dalej są w stanie budzić tak skrajne emocje, zdaje się 

kompletnie niepotrzebne. I patrząc na to z boku wygląda na to, że gdzieś tam każdy 

próbuję manipulować faktami, naciągać je w swoją stronę. I nie będę się tutaj w tym 

momencie silił na ocenianie tego, bo nie ja od tego jestem, ale gorąca prośba  

do pracowników Urzędu Gminy, aby ten temat maksymalnie oczyścili z jakichkolwiek 

subiektywnych naleciałości. Żeby nie zwlekać do tego trzydziestego, bo w tym momencie 

pewnie stworzyłyby się tylko jakieś niepotrzebne jeszcze niedomówienia i żeby 

przygotować jasne stanowisko ze strony Urzędu Gminy i zrelacjonować przebieg tego, jak 

wyglądały zabiegania o to, żeby te szatnie powstały: kto się kiedy jakim pismem o co 

zwracał, zamieszczenie tego na stronie gminy Pawłowice, na profilu na Facebooku. Tak, 

żeby każdy mógł się z tym zapoznać, wyrobić sobie jakieś własne zdanie na ten temat. Nie 

kierować się tutaj tłumaczeniami, czy to sołtysa, czy tam Prezesa Klubu, czy tutaj jakimiś 

innymi podpowiedziami. No bo chcielibyśmy wszyscy wiedzieć, mieć maksymalnie 

obiektywny obraz tego i na podstawie niego wyrobić sobie własne zdanie. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Pan Wójt poproszę. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Szanowni Państwo, ja tu czuję głos pana Kamila, natomiast w tym postępowaniu, na tym 

etapie gmina nie jest stroną. Takowe informacje z mediów społecznościowych nie 

docierają. Jeżeli docierają, tak jak na poprzednie pismo Pana Stajera, zostało na nie 

odpisane, odpowiedź przekazaliśmy dla Klubu, dla Pana Stajera. Pierwszy raz tutaj słyszę, 

że taki wpis powstał. Poprzednie zdementował w mediach społecznościowych. Nie 

widziałem tego, nie słyszałem, więc trudno żebyśmy traktowali to jako oficjalne 

stanowisko. A wręcz ja to traktuje jako kampanię wyborczą bo trzydziestego niestety, albo 

stety, ale zebranie się odbędzie. Wójt gminy jest zobowiązany do przeprowadzenia 

wyborów sołtysa, Rady sołeckiej. Także o godz. 17 w Warszowicach odbędą się wybory 

sołtysa i Rady sołeckiej. Natomiast jeżeli chodzi o temat, o którym tutaj przed chwilą 

dyskutowaliście, w ogóle nie ma projektu jeszcze w tym momencie. Ja nie wiem co ma 

wyprzedzić, co Rada ma rozpatrywać. Temat nie jest dla Wójta, nie jest dla Rady, bo nie 

ma projektu. Więc jeżeli nie ma projektu, nie ma pozwolenia na budowę, nie ma środków 

finansowych. Projekt w tej chwili jest realizowany przez projektantów i prowadzony przez 

Gminny Ośrodek Sportu. Także temat tak jak tu Pan Wiceprzewodniczący powiedział nie 

jest jeszcze po stronie w ogóle Rady. To że są dyskusje, spotkania w terenie i wybrano taki 

a nie inny model, w tym też uczestniczyłem, natomiast daleko jeszcze do tego, żeby 

powstał projekt, pozwolenie na budowę. Czy ten projekt, czy to się zmieści w tym miejscu? 

Słyszałem, że oczekiwania są duże, 170 ponad metrów kwadratowych. Działeczka, która 

tam jest to malutki trójkącik na rogu. Ja nie widziałem projektu, gdzieś szkic widziałem 

tych kontenerów. Także jeszcze to daleka droga. Jeżeli by Panie Andrzeju można było 

stonować. Jeżeli ktoś tak, czy inaczej się wypowiada, zostawić. Ja na pewno, jeżeli będzie 

takie zdanie to przekażę, że nie ma w tym momencie dokumentów na to, żeby cokolwiek 

dyskutować, bo nie ma projektu, nie ma pozwolenia, nie ma środków finansowych w tym 

momencie. Dziękuję bardzo. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Zgadza się to. Ale o tym wie Pan, tutaj radni, tutaj obecni i nikt więcej. Hejt jest, już był 

raz zrobiony i teraz jest drugi. Bo jakby był zakończony, to po pierwszym, jeżeli tu Stajer 

był i mu Pan powiedział, że to ma sprostować, że nie ma projektów, my wszyscy o tym 

wiemy, tylko o tym nie wiedzą ludzie. Ludzie wiedzą o tym, że nie ma szatni ze względu 

na to, że Rada sołecka jest przeciwko i sołtys. O tym ludzie wiedzą. To jest najgorsze.  

Już Panu powiem, jeżeli nie zostaniemy przeproszeni i nie zostanie to sprostowane, nas na 

zebraniu sołeckimi nie będzie. Już Pan sobie może wybierać, kogo Pan, oni sobie mogą 

wybierać kogo chcą. Bo mnie na tym zebraniu na pewno nie będzie i Rady Sołeckiej.  
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WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Czy uda się to do tego momentu? Ja myślę, że przewodniczący będzie też pracował nad 

tym jako Przewodniczący Rady. Ja niezależnie tak jak mówiłem, w tym momencie gmina 

nie jest stroną tego postępowania.  

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję. Pani Karolina Szymaniec-Mlicka. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Propozycja Kamila bardzo mi się podoba. Wydaje mi się, że byłoby to pewne wyjaśnienie. 

Myślę, że Kamilowi nie chodzi tylko o takie dokumenty typu projekt, ale o pisma bądź inne 

dokumenty, maile, które wpływały. Ale ja mam inne pytanie, bo troszkę się już 

zmieszałam. Pamiętam kiedy był tu Pan Robert, pokazywał pismo z podpisami, 

rozmawialiśmy wtedy na komisji. Pan Wójt poprosił Pana Roberta o sprostowanie, że nie 

ma jeszcze pozwolenia na budowę, ale się projektuje, więc ja już trochę sama jestem 

zmieszana.  

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Projekt projektuje, ale nie ma projektu. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Projektuje, czyli pewnie w najbliższym czasie ten temat powróci na Radę Gminy.  

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Ja przekazałem, że projektuje się, a jaki wynik będzie, tego nie wiemy. I jeżeli będzie 

projekt to wtedy o pozwolenie na budowę GOS wystąpi. I wtedy dopiero do Rady zwrócimy 

się o środki finansowe, żeby można było ogłaszać przetarg, jak już będzie pozwolenie  

na budowę. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dobrze, czyli jeszcze raz, jest to w biurze projektowym, to się projektuje tak? Czyli nie jest 

to melodia kolejnych iluś tam lat? 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Nie ma tego w biurze projektowym.  

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Tylko jest już pewna procedura rozpoczęta jeżeli jest w biurze projektowym. Tak? Dobrze. 

Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Wydaje mi się, że ja słyszałem, że jest już nawet w powiecie do zatwierdzenia projekt,  

ale może się mylę. Pan Kamil Wawrzyczek poproszę. 

RADNY KAMIL WAWRZYCZEK 

No właśnie i jak widzimy skoro nawet radni nie wiedzą i każdy ma swoją wizję na to, nawet 

ci najbliżsi sołectwu Warszowice, to jak z tego całego bałaganu mają sobie wyciągnąć 

rzetelną informację mieszkańcy. Myślę, że jakby to co przytoczył teraz tutaj radny Szaweł 

na pewno jest faktem, że taka informacja została zamieszczona na facebooku, bo to można 

od ręki sprawdzić, co w tym momencie sprawdziłem. Rzeczywiście, taka informacja jest. 

Jest taki post. Czy ten post, czy nasz wniosek może być podstawą ku temu, żeby do tej 

konkretnej planowanej inwestycji się odnieść bazując na pismach Rady sołeckiej, członków 

stowarzyszenia. Odnieść się do tego, czy Rada sołecka była przeciwko i wyrażała taki 
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sprzeciw w postaci jakiegokolwiek pisma, głosów. Wszystko jakby to co jest maksymalnie 

merytorycznie możliwe do przedstawienia. I jeszcze raz gorąca prośba, bo myślę,  

że w skali tych fake news tak na dobrą sprawę, jak się do tego nie odniesiemy, to damy 

temu prawo żyć swoim życiem i będziemy udawać, że nas to nie dotyczy, a zebranie i tak 

będziemy sobie organizować, bo tak sobie zaplanowaliśmy. Wydaje mi się, że dopóki ten 

temat, który jest jak podejrzewam kluczowy w tym momencie w Warszowicach, dopóki ten 

temat nie zostanie wyjaśniony, takie zebranie nie powinno się nawet odbyć, bo służy tylko 

manipulacji, czy też próbie przeciągnięcia na swoją stronę głosów mieszkańców. Choć nie 

wiem, może tutaj za bardzo teraz moja wyobraźnia działa. Także dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Ja jeszcze chciałem zabrać głos. Można? Panie Wójcie Pan tutaj zwróciłeś się do Pana 

Hermana, żeby on to załagodził, jakoś tam starał się. Ja Panu powiem tylko jedno, to Pan 

Herman podsyca mieszkańców. To on jest między innymi winien za to. I wiem doskonale, 

że organizują spotkania na ten temat. Na prezydium Pan Herman też wypowiedział się już 

na ten temat. I to nie jest proszę Państwa tak, że Pan Herman to załagodzi. W życiu. 

Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Nie miałem zabierać głosu, ale skoro zostałem do tablicy wywołany to 

określę, że poniekąd uczestniczę w tym. Poniekąd wiemy, że ludzie są rozgoryczeni, ale to 

Pan Panie Andrzeju określał, że to dla Pana najważniejszy jest skatepark, chociaż obiecał 

Pan coś innego zdaje się UKS-owi. Ale to wszystko będzie czas, żeby określić. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Wie Pan co, nie mów Pan głupot. 3 lata temu jeszcze nawet nie było mowy o jakichś 

kontenerach. To dzięki proboszczowi, bo byliśmy przed kościołem i wtedy dzieci podeszły 

do nas i poprosiły, bo zjeżdżały po schodach. Proboszcz chciał wynająć działkę, żeby 

przenieść ten skatepark z Osiedla, ale wtedy tutaj Szanowny Pan sołtys Osiedla się nie 

zgodził. Nie byłoby żadnego skateparku, nic by nie było, bo ja o takim czymś nie 

wiedziałem, o jakimś skateparku. I wtedy właśnie powstał pomysł o tym skateparku. O to 

właśnie chodziło. A to że ich popierałem, później jak się dowiedziałem, popierałem  

od początku. To ja grałem w piłkę nożną w tych szatniach, które tam jeszcze budował 

Krętosz. Żeśmy się w korycie myli i było wszystko w porządku, a teraz oczywiście 

wszystkiemu jest winna Rada sołecka. My mamy wszystko na piśmie. Kto wystosował 

pismo o inwestycje, jak żeśmy się dowiedzieli, jeśli chodzi o szatnie kontenerowe?  

A skatepark powstał wtedy, tak jak powiedziałem, dzieci przyszły i mówiły, żeby coś zrobić 

i tak jak powiedziałem, byłby pumptrack na działce kościelnej, byłby spokój.  

O żadnym skateparku nie wiedziałem. A jak już żeśmy to podchwycili, dzieci tak samo 

chcą. Nie wszyscy grają w piłkę. Uważam, że powinno być to i to, ale tak jak Pani Bogusia 

powiedziała, ostatnio był tu Stajer, zresztą Pan też się odezwał, priorytetem musi być  

to i to, że wstał rano i priorytetem radni mają wydać 3 miliony tak? Tak samo wydaliśmy 

10 000. Na co żeśmy wydali z funduszu sołeckiego? Na podniesienie? byliście wszyscy radni 

w strażnicy, ale że fundamenty owszem wytrzymają, ale reszta góry nie wytrzyma nic, 

trzeba to zburzyć, trzeba od nowa to budować i kosztowałoby to nie wiem, czy na dzień 

dzisiejszy za 4 miliony byśmy to zrobili. Nie wiem, ja mam tyle i na ten temat się już nie 

będę odzywał, tak jak powiedziałem nie będzie przeprosin Panie Wójcie, róbcie zebranie 

bez Rady Sołeckiej i bez Szawła. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Myślę, że mówienie o milionach skoro nie mamy jeszcze projektu jest 

bezzasadne. Pani Irena Grabowska poproszę. 
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RADNA IRENA GRABOWSKA 

Ja chciałam właśnie zaapelować do Przewodniczącego, żeby nie był stronniczy, bo sam Pan 

przyznał i wydaje mi się, że nie na tym polega ta rola zwłaszcza, że Pan powiedział już na 

wstępie” „zobaczymy trzydziestego”. Bardzo mi się to nie podobało i rozumiem wzburzenie 

radnego Szawła. Proszę jednak być bezstronnym. Dziękuję.  

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję, Pani Ireno, naprawdę staram się nie być zbyt emocjonalny w tych kwestiach,  

a trzydziestego zobaczymy, bo wtedy się wszystko wyjaśni. Dziękuję bardzo. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Ja dziękuję i przepraszam ewentualnie jak coś tam powiedziałem nie tak. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Ja chciałam tylko powiedzieć, bo tu Osiedle zostało wywołane, żeby nie wyszło z tej sesji, 

że to wina Osiedla temu co się dzieje w Warszowicach. Pan sołtys Osiedla i radni działali  

w pojętym interesie mieszkańców Osiedla. U nas ten pumptrack odkąd zmienił lokalizację, 

jest wykorzystywany. A jeszcze jeśli mogę poradzić, rozumiem, że wpis internetowy budzi 

emocje, ale może Pan porozmawiać z sołtysem Osiedla, który niejednokrotnie był obiektem 

wpisów na facebooku, więc może doradzić jak wtedy te emocje trochę uspokoić. 

RADNY ANDRZEJ SZAWEŁ 

Nie o to chodzi. Tam jest napisane Rada sołecka i oni się czują w tej chwili obrażeni. 

Niektórzy działają tam już 8 lat i w tej chwili dziećmi straszy Pan Stajer, że będą pamiętali. 

No odstrzelić tą Radę sołecką, tak jak powiedziałem. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję, Pan Franciszek Dzieńdziel.  

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Tylko jedno takie sprostowanie, że w poniedziałek to się nie rozstrzygnie. Zebranie  

ma zupełnie inny charakter, wybiera się Radę sołecką i sołtysa, jak najbardziej, ale nie 

będzie rozstrzygane, czy będzie budowany w Warszowicach skatepark, czy szatnie, czy coś 

innego. Wybory Rady sołeckiej, sołtysa, przedstawione będzie sprawozdanie Spółki 

wodnej, sprawozdanie sołtysa i to tyle. Nic się tam innego nie rozstrzygnie. Na pewno 

będzie dyskusja, większa niż teraz, ale to tak jak przy kampanii wyborczej zawsze bywa. 

Ale to w sołectwie Warszowice. Nie chciałbym, żeby się to rozlewało na nasze pozostałe 

siedem sołectw. Mamy osiem sołectw. W każdym sołectwie nieraz są jakieś problemy  

i nie chciałbym, żeby jeden problem, jednego sołectwa rozlał się na całą gminę. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo.  

Ad. 21 

W takim razie rozumiem, że możemy przejść do punktu 21, czyli w związku z wyczerpaniem 

punktów dzisiejszego posiedzenia zamykam 44 sesję Rady Gminy Pawłowice. Dziękuję. 


